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Aanleiding Bijlagen

Bij de indiening van het tweede betaalverzoek van het Nederlandse Herstel- en
1. Kamerbrief gver de

Veerkrachtplan (HVP) heeft u de Tweede Kamer geïnformeerd over een
wijzigingen van het

Nederlandse Herstel-

aanstaande wijziging van het HVP. Tijdens het SO Eurogroep/Ecofinraad van 15 en Veerkrachtplan

januari jl. hebben Kamerleden vragen gesteld over de inhoud van het

wijzigingsverzoek en de tijdige betrokkenheid van de Kamer. Middels deze

Kamerbrief informeert u de Kamer over de inhoud van het wijzigingsverzoek tijdig
voor de officiële indiening ervan bij de Europese Commissie.
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°

2
E
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Gaat u akkoord met het bijgevoegde concept van de Kamerbrief en verzending
daarvan naar de MR van 7 februari? U ontvangt later de brief ter fysieke

ondertekening.

Graag uw akkoord voor het openbaar maken van de nu voorliggende nota

conform de beleidslijn Actieve openbaarmaking nota.

Kernpunten
De informele technische gesprekken met de Europese Commissie over de

wijziging van het Nederlandse HVP verlopen voorspoedig en naderen de

eindfase.

De aangehechte Kamerbrief geeft, gebaseerd op de informele technische

gesprekken die er de afgelopen maanden met de Europese Commissie zijn

gevoerd, een beeld van het aanstaande wijzigingsverzoek.
In de Kamerbrief staat ook dat het derde betaalverzoek niet zoals eerder

gepland tweede kwartaal maar in de tweede helft -kwartaal 3 of 4- van 2025

wordt ingediend. Dit is grotendeels het gevolg van vertraagde (parlementaire)

wetgevingstrajecten. Dit zal leiden tot een kasschuif op de ontvangsten van de

BZ-begroting met een omvang van € 1,4 miljard van 2025 naar 2026, deze zal

betrokken worden bij de Voorjaarsbesluitvorming.

Toelichting
Voor alle mijlpalen en doelstellingen waarvoor een wijziging nodig is, is er een

oplossingsrichting geïdentificeerd. Er lopen nog wel technische gesprekken
met de Europese Commissie over de exacte nieuwe bewoording en/of

onderbouwing van de te wijzigen mijlpalen en doelstellingen. De Kamerbrief

geeft een overzicht en biedt de Kamer een goed beeld van het

wijzigingsverzoek.
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+ De Kamerbrief licht toe wat de juridische en beleidsinhoudelijke kaders van de

wijzigingen zijn. Gezien de strikte voorwaarden van de HVF-verordening en

het kabinetsbesluit om het HVP enkel te vullen met reeds bestaand en begroot

beleid, is de bewegingsruimte voor het aandragen en rechtvaardigen van

wijzigingen beperkt. Desalniettemin hebben we samen met de Europese
Commissie oplossingsrichtingen kunnen identificeren. De Europese Commissie

is ervan op de hoogte dat de Kamer zal worden geïnformeerd over het

wijzigingsverzoek middels deze Kamerbrief.

e De grootste uitdaging in de informele technische gesprekken met de Europese
Commissie is het vinden van een oplossingsrichting voor de hervormingen

vanwege de waarde die de Europese Commissie hecht aan eerdere afspraken
rondom de hervormingen; denk aan de Energiebelasting, de mogelijke

vervanging van de hervorming van de autobelasting (i.e, rekeningrijden of

Betalen naar Gebruik) en de wet Basisverzekering Arbeidsongeschiktheid

Zelfstandigen (BAZ).
« Het later indienen van het derde betaalverzoek heeft budgettaire

consequenties, de ontvangsten van derde betaalverzoek met een omvang van

€ 1,4 miljard zullen niet in 2025 maar in 2026 vallen, dit leidt tot een

kasschuif van de ontvangsten op de BZ-begroting. Deze kasschuif zal worden

betrokken bij de Voorjaarsbesluitvorming.

Communicatie

Media zullen naar verwachting aandacht hebben voor het wijzigingsverzoek (en de

haalbaarheid). Er worden woordvoeringslijnen voorbereid.

Politiek/bestuurlijke context

In het SO Eurogroep/Ecofinraad van 15 januari jl. is er vanuit Volt, SGP en NSC

aandacht geweest voor de wijzigingen van het HVP, met name voor mogelijke
alternatieven voor rekeningrijden en de energiebelasting. SGP en NSC vroegen

naar de betrokkenheid van Kamer bij het wijzigingstraject. In het SO

Eurogroep/Ecofinraad van 30 september jl., hebben VVD en NSC ook al gevraagd
naar hoe de Kamer tijdig betrokken zal worden bij de aanpassingen van het HVP.

Toen heeft u toegezegd dat het kabinet de Kamer informeert, zodra er

oplossingsrichtingen gevonden zijn voor de maatregelen die onder druk staan.

In het verslag van de Energieraad van 15 oktoberjl. heeft de minister van Klimaat

en Groene Groei, namens het kabinet, nogmaals dezelfde toezegging gedaan.

Informatie die niet openbaar gemaakt kan worden

Niet van toepassing.
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